

25/08/23

#### New fundraising initiative for Greenhithe School

The Greenhithe School PTA are excited to have partnered with My Fundraiser, with our new Toilet Paper Fundraiser!

#### What are we fundraising for?

Funds raised will go towards a new Junior School playground and new turf around the school.

#### What product am I buying?

It's something we all use and wouldn't like to be without – Toilet Paper! 48 Rolls of quality 2 ply, 400 sheet loo paper. Most toilet rolls you purchase at the supermarket are around 200 sheets, so this is equivalent to 96 standard rolls. **Each box sells for \$50.** To compare, for 96 rolls of 2-ply toilet paper at our local supermarket is around \$56, so you are saving money and donating to the school at the same time.

#### How much does Greenhithe School receive in donations?

10% of your full purchase price goes back to the school – **that's \$5 per box!** If you opt to double your donation, you will go in the draw to win a free box!

#### Perks for the environment

My Fundraiser toilet paper is FSC certified and plastic packaging free, right down to the paper tape that seals the box. The box itself is 100% recyclable and the rolls are unwrapped to avoid extra waste.

#### How much is shipping?

We offer tiered shipping rates defined by area, however most Greenhithe addresses offer FREE shipping. Please see the MF website for further details. Delivery to rural addresses adds a \$5 rural delivery fee per box. Orders are shipped and delivered to your door within 3-5 working days.

#### How do I order?

Simply go to [www.myfundraiser.co.nz/support/greenhitheschool](http://www.myfundraiser.co.nz/support/greenhitheschool) to register and place your next toilet paper order, it's as easy as that.

Any questions please contact the PTA at [greenhitheschoolpta@gmail.com](mailto:greenhitheschoolpta@gmail.com), and thank you for your support.

## 格林海斯学校的新筹款活动

Greenhithe 学校 PTA 很高兴能与 My Fundraiser 合作, 举办我们新的卫生纸筹款活动!

我们筹款的目的是什么?

筹集的资金将用于修建小学新的操场和学校周边的新草坪。

我需要购买什么产品?

每个人日常生活都在用的东西——卫生纸! 48 卷优质 2 层、400 张卫生纸。您在超市购买的卫生纸大多为 200 张左右, 相当于 96 个标准卷纸。每盒售价 50 刀。相比之下, 我们当地超市的 96 卷 2 层卫生纸售价约为 56 刀, 因此您既省钱, 又为学校捐款。

格林海斯学校收到多少捐款?

您购买总价的 10% 将返还给学校 – 即每盒 5 刀! 如果您选择捐款加倍, 您将参加抽奖, 赢得一个免费盒子!

环境福利

我的筹款活动卫生纸经过 FSC 认证, 不含塑料包装, 包括密封盒子的纸带。盒子本身 100% 可回收, 卷筒未包装以避免额外浪费。

运费是多少?

我们提供按区域定义的分级运费, 但大多数 Greenhithe 地址都提供免费送货。请参阅 MF 网站了解更多详情。送货到农村地址每箱需支付 5 刀的乡村送货费。订单将在 3-5 个工作日内发货并送货上门。

我该如何订购?

只需访问 [www.myfundraiser.co.nz/support/greenhitheschool](http://www.myfundraiser.co.nz/support/greenhitheschool) 注册并下一次卫生纸订单, 就这么简单。

如有任何疑问, 请通过 [greenhitheschoolpta@gmail.com](mailto:greenhitheschoolpta@gmail.com) 联系 PTA, 感谢您的支持。

